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Sant Cugat es presenta als nouvinguts com a primer pas per a la plena integració

L'Ajuntament demana als nouvinguts de la ciutat un esforç
per integrar-se al municipi. Durant la sessió de benvinguda
d'aquest diumenge al Teatre-Auditori, l'alcalde, Lluís
Recoder, ha apostat per la integració com a model
d'immigració per evitar els conflictes que està generant la
convivència a altres indrets d'Europa. La sessió de
benvinguda als nous residents, la tercera que organitza el
consistori, ha servit per presentar les diferents entitats,
serveis, espais naturals i edificis més emblemàtics de Sant
Cugat.

Unes 300 persones, empadronades al municipi entre febrer i agost d'aquest any, han assistit a la sessió de
benvinguda que s'ha ofert amb traducció simultània al castellà, l'anglès i el francès. L'alcalde, Lluís Recoder,
ha presentat la ciutat als assistents i els ha encoratjat a formar part del seu ric teixit associatiu. Recoder també
ha parlat del model d'immigració del consistori.

Lluís Recoder: Europa viu un debat intens. Han rebut molta immigració i es qüestionen les seves
polítiques. Nosaltres apostem per una integració plena.

Una petita representació on un santcugatenc convidava als presents a entrar a casa seva ha servit per parlar de
les característiques, la història i els serveis de la ciutat i per encoratjar-los a aprendre i utilitzar el català.

Alguns dels assistents han explicat a Cugat.cat per què han triat Sant Cugat per viure.

Nous residents: Tenim un negoci aquí i per això hem vingut. / S'hi viu molt bé, millor que a Barcelona. /
Ens agrada la gent, ens sentim com a casa.

Acabat l'acte, els assistents han pogut gaudir d'un aperitiu al vestíbul del Teatre-Auditori.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/societat/56168.html
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